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XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów
w dniu 27 lutego 2020 r.

Początek obrad w dniu 27 lutego 2020 r. — godzina: 1006

Zakończenie obrad w dniu 27 lutego 2020 r. — godzina: 1212

W sesji uczestniczyło 15 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Ponadto w sesji wzięli udział:

Pan Krzysztof Molenda — Wójta Gminy Lelów
Pani Marianna Dziura - Radna Powiatu Częstochowskiego
Pani Wiesława Lipowicz - Skarbnik Gminy
Pan Henryk Nowak — Sekretarz Gminy Lelów
Pani Ewa Molenda — Dyrektor GOK w Lelowie
Pani Anna Teleszko — Dyrektor GBP w Lelowie

Kierownik Referatu Urzędu:
- Pani Elżbieta Miłoch
- Pan Adam Szafrański

Sołtysi Sołectw Gminy Lelów.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Otwarcie sesji rady gminy i stwierdzenie kworum

Na podstawie 22 ust. 1 Statutu Gminy Lelów, Przewodniczący Rady Gminy Lelów otworzył
sesję wypowiadając formułę: „Otwieram XVII zwyczajną sesję Rady Gminy Lelów”.

Przewodniczący powitał obecnych podczas sesji.

Zgodnie z 22 ust. 2 Statutu Gminy Lelów na podstawie listy obecności Przewodniczący
stwierdził, że na ustawowy skład rady 15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi
kworum niezbędne do prowadzenia obrad, ważnych wyborów oraz podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przyjęcie porządku obrad

Przyjęcie porządku obrad na podstawie art. 20 ust. 1 a ustawy o samorządzie gminnym oraz 23
Statutu Gminy Lelów.



Przewodniczący odczytał porządek obrad, zapytał o uwagi do porządku.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawie:
1) Druk nr XVII/126/2020 w sprawie uchylenia uchwały nr XVI/124/2020 Rady Gminy Lelów
z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lelów w 2020 roku.
2) Druk nr XVII/127/2020 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lelów w 2020 roku.
3) Druk nr XVII/128/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lelów
na lata 2020-203 0.
4) Druk nr XVII/129/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r.
5) Druk nr XVII/130/2020 w sprawie współdziałania Gminy Lelów z Gminami: Moszczenica,
Będków, Ujazd, Czaruocin oraz Powiatami: Piotrkowskim i Ostrowskim (woj. wielkopolskie).
6) Druk nr XVII/131/2020 w sprawie podziału środków na dofinansowanie doskonalenia
zawodowego nauczycieli w roku 2020 oraz ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, prowadzonych przez Gminę
Lelów, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty, o których
mowa w art. 70a ust. 3a pkt 1 i 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz form
i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w roku 2020.
7) Druk nr XVII/1 3 2/2020 w sprawie przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości.
7. Wolne wnioski.
8. Udzielenie głosu lub przyjęcie pisemnego wystąpienia osoby niebędącej radnym.
9. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski zgłoszone na aktualnej i poprzednich
sesjach.
10. Zamknięcie obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O

Radni biorący udział w głosowaniu:

ILP. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania I
11 I Jerzy Palka



2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giermala s Za

4 Jerzy Karolczyk ios Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za

6 Edyta Tyj as }łos Za

7 Andrzej Odułinski bios Za

8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

1 1 Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj iłos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch Głos Za

Przyjęcie protokolu z poprzedniej sesji.
Zgodnie z 36 Statutu Gminy Lelów Radni do dnia poprzedzającego sesję mieli możliwość
zgłaszania uzupełnień i poprawek do protokołu z poprzedniej sesji. Przewodniczący zapytał
czy Radni mają uwagi, w związku z brakiem wniosków, zarządził głosowanie za przyjęciem
protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O

Radni biorący udział w głosowaniu:

Lp. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Głos Za

2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giennala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski Glos Za

6 Edyta Tyj as iłos Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski os Za

9 Marcin Nowak Głos Za



10 Marian Jamrozik Eiios Za

I I Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch łos Za

Radni przyjęli protokół jednogłośnie.

Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym.

Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym realizował następujące zadania:
- 04.02.2020 uczestniczył w Jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego par z terenu gminy
Lelów, dwie pary obchodziły 60-lecie pożycia małżeńskiego. Jubileusz rozpoczął się Mszą Sw.
w kościele parafialnym w Lelowie, następnie obyło się uroczyste odznaczenie par w Gminnym
Ośrodku Kultury;
- 06.02.2020 uczestniczył w posiedzeniu komitetu sterującego w gminie Moszczenica powiat
piotrkowski, spotkanie dotyczyło przyjęcia do konsorcjum powiatu Ostów Wielkopolski;
- 08.02.2020 uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym w OSP Podlesie;
- 10.02.2020 uczestniczył razem z Panią Skarbnik oraz Panem Radosławem Dziurą
w podpisaniu aneksu do umowy partnerskiej w projekcie dot. odnawialnych źródeł energii
w Tamowskich Górach;
- 10.02.2020 uczestniczył w walnym zebraniu klubu Leloyia;
- 12.02.2020 spotkanie z projektantem mostu w miejscowości Biała Wielka oraz spotkanie
z nauczycielami-opiekunami uczestniczącymi w Programie Umiem Pływać;
- 14.02.2020 uczestniczył w walnym zebraniu Koła Pszczelarzy;
- 15.02.2020 razem z delegacja z gminy Lelów uczestniczył w Gali wręczenia Statuetek
Starosty Częstochowskiego. W tym roku taką statuetkę w dziedzinie kultury otrzymał Zespół
Folklorystyczny Ziemi Lelowskiej;
- 18.02.2020 uczestniczył w Walnym Zgromadzeniu Gminnej Spółki Wodnej;
- 20.02.2020 uczestniczył w spotkaniu dotyczącym corocznego podsumowania współpracy
GOK-u z Regionalnym Ośrodkiem Kultury w Częstochowie;
- 25.02.2020 uczestniczył w roboczej naradzie w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych
i Autostrad w Katowicach.

Przewodniczący podziękował Wójtowi za sprawozdanie i otworzył dyskusję.

Radny z Nakła Gęsikowski K. zapytał o ostatni punkt sprawozdania, czy była dyskusja na temat
przebudowy drogi krajowej?

Wójt odpowiedział, że plan jest cały czas w toku realizacji. Plan przebudowy drogi ma być
zrealizowany do końca września tego roku. Dodał, że poruszony był także temat ciągu pieszo
rowerowego między Lelowem a Nakłem oraz przebudowy skrzyżowania w Staromieściu.



Interpelacje i zapytania Radnych

Przewodniczący poprosił Radnych o składanie interpelacji. Interpelacje wraz z udzielonymi
odpowiedziami zostaną zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy
Lelów.

Radny z Nakła Nowak Marcin:
- w sprawie rozbiórki budynku starej stajni w Nakle, który jest w bardzo złym stanie i grozi
zawaleniem;

- druga interpelacja odnośnie spotkania rodziców dzieci ze Szkoły Podstawowej w Nakle
z przedstawicielami Kuratorium Oświaty. Rodzice dopytują co z utworzeniem przedszkola.

Radny Karolczyk Jerzy:
- poinformował, że otrzymuje informacje, że za starym posterunkiem są ubikację, które są
bardzo złym stanie. Uczulił, że są one fotografowane przez przyjezdnych;

- kolejna interpelacja w sprawie mostu na ul. Żareckiej i zagrożeniu dla odbywającego się tam
ruchu pieszych;

- kolejna w sprawie postępu prac adaptacyjnych w budynku szkoły w Drochlinie, na budowę
domu opieki Senior, jak wygiąda pozyskiwanie środków oraz jaki jest stan zawansowania prac
na ulicy Zródlanej i oświetlenia ulicy Spacerowej;

- kolejna interpelacja w sprawie zamontowanie lustra koło DPS. Czy administrator DK 46 drogi
zajmie się opisaną sytuacją i poprawi stan bezpieczeństwa ruchu drogowego tego miejsca?

Radny Palka Jerzy:
- w sprawie naprawy drogi scaleniowej w Białej Wielkiej, odcinek od sklepu do ulicy
Stawowej.

- kolejna w sprawie oznakowanie skrzyżowania w Bogumiłku koło bloków.

Radna Powiatowa Dziura Marianna odniosła się do sprawy, którą poruszył radny Karolczyk.
Należy sprawdzić jaki jest stan prawny tego budynku. Będę zabiegała o to.

Radny Foltyn Jacek:
- w sprawie lustra na skrzyżowaniu w Staromieściu, należy je dobrze ustawić ponieważ widzi
się siebie jadąc od Brzozowej Góry.
- druga w sprawie wyrwy wjezdni.
- trzecia w sprawie studzienki kanalizacyjna naprzeciwko Marketu w Lelowie.

Radny z Podlesia Jamrozik Marian:
- zwrócił się do Radnej Powiatowej odnośnie zagrożenia w miejscowości Bolesławów.
- druga sprawa czy w Podlesiu przy szkole będzie sygnalizacja świetlana czy migające
przejście, aby było widoczne że tam jest szkoła.

Radny ze Zbyczyc Włodarski Hieronim:



- w sprawie suchych drzew przy moście, na odcinku od szkoły w kierunku Białej Wielkiej,
mogące zagrażać;
- kolejna w sprawie usunięcie drzew na ulicy Koniecpolskiej, które do tej pory nie zostały
usunięte.

Radny ze Ślęzan Błoch Kazimierz:
- w sprawie suchych drzew przy drodze od szkoły w kierunku Starej Wsi, kilka drzew uschło,
niektóre zwisają na drogę.

Radna Powiatowa odpowiadając Radnemu Jamrozikowi — sprawy były już zgłaszane, za kilka
dni pracownik wróci do pracy i ponownie zapytam.

Po zakończeniu składania Interpelacji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.

Rozpatrzenie projektów uchwal lub zajęcie stanowiska w sprawie:

1) Druk nr XVII/126/2020 w sprawie uchylenia uchwały nr XVI/124/2020 Rady Gminy
Lelów z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lelów w 2020
roku;

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt omawiany był na posiedzeniu
Komisji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni głosowali:
ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:
L_ Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania
I Jerzy Palka }łos Za
2 Władysław Jaworski Hos Za
3 Eugeniusz Giennala Głos Za
4 Jerzy Karotczyk Głos Za
5 Hieronim Włodarski Głos Za
6 Edyta Tyjas Głos Za
7 Andrzej Oduhnski Głos Za 2
8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za
9 Marcin Nowak Głos Za
10 Marian Jamrozik Głos Za
H Józef Stacherczak Głos Za
12 Małgorzata Rzepka Głos Za



113 I Ryszard Niepsuj Icios Za

14 Jacek Folt)”n IGłos Za

15 Kazimierz Błoch IGlos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr XVII/126/2020 w sprawie uchylenia uchwały
nr XVI/124/2020 Rady Gminy Lelów z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie przyjęcia programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie
gminy Lelów w 2020 roku została przyjęta.

2) Druk nr XVII/127/2020 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lelów
w 2020 roku.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt omawiany był na posiedzeniu
Komisji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali;

*

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

U Imię i nazwisko radnego WynilTaiiia

1 Jerzy Palka G[os Za

2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giennala 3łos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski 3łos Za

6 Edyta Tyj as 3łos Za

7 Andrzej Oduliński )łos Za

8 Krzysztof Gęsikowski łos Za

9 Marcin Nowak łos Za

10 Marian Jamrozik 3łos Za

H Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj

14 Jacek Foltyn Głos Za

3łos Za

15 Kazimierz Błoch iÓZa



Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XVII/127/2020 w sprawie przyjęcia programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie
gminy Lelów w 2020 roku została przyjęta.

3) Druk nr XVII/128/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Lelów na lata 2020-2030.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt omawiany był na posiedzeniu
Komisji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni głosowali:
ZA-15
PRZECIW- O
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

L1i Imię i nazwisko radnego Wynik Glosowania
1 Jerzy Palka 3łos Za
2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za
4 Jerzy Karolczyk Głos Za
5 Hieronim Włodarski 3łos Za

6 Edyta Tyj as Głos Za

7 Andrzej Oduliński Gtos Za
8 Krzysztof Gęsikowski 5łos Za
9 Marcin Nowak 3łos Za

10 Marian Jamrozik iłos Za
H Józef $tacherczak Głos Za
12 Małgorzata Rzepka 3łos Za
13 Ryszard Niepsuj Hos Za
14 Jacek Fołtyn Głos Za
15 Kazimierz Błoch Głos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XVII/128/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Lelów na lata 2020-2030 została przyjęta.



4) Druk nr XVII/129/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt omawiany był na posiedzeniu
Komisji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:
ZA-15
PRZECIW- O
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

p. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka 3łos Za

2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giermala iłos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za

6 EdytaTyjas Głos Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik 3łos Za

H Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka 3tos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch Głos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała
gminy na 2020 r. została przyjęta.

Druk nr XVII/129/2020 w sprawie zmian w budżecie

5) Bruk nr XVII/130/2020 w sprawie wspóldzialania Gminy Lelów z Gminami: Moszczenica,
Będków, Ujazd, Czarnocin oraz Powiatami: Piotrkowskim i Ostrowskim (woj.
wielkopolskie)

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt omawiany był na posiedzeniu
Komisji Rady Gminy Lelów.



Przewodniczący otworzył dyskusję.

Radny Karolczyk J. poprosił Sekretarza o krótkie wyjaśnienie zagadnienia.

Sekretarz wyjaśnił, że Gmina jest zobowiązana do przechowywanie pewnych danych na
serwerach, co wymaga określonego sprzętu, który jest dosyć kosztowny, a współdziałanie gmin
zmniejszy nasze obciążenia. Współdziałanie gmin zostało przyjęte w formie konsorcjum,
a przystąpienie każdego kolejnego członka do konsorcjum wymaga podjęcia uchwały. W tej
chwili po przyjęciu kolejnego członka, 8% całości zakupów będzie pokrywała Gmina Lelów.
Elektroniczne zarządzanie dokumentami wejdzie w życie w 2021 i do tego też będzie
wykorzystywany ten sprzęt.

Wójt dopowiedział, że koszt takiego serwera do przechowywania danych to 200 tys. zł, przy
konsorcjum i podziale procentowym, nasz udział to tylko 8% tej kwoty. Wszystko idzie
w kierunku informatyzacji, większość spraw będzie załatwianych elektronicznie i to jest
nieuniknione. Powołanie tego konsorcjum to jest coś cennego dla gminy. Najprawdopodobniej
będziemy przyjmować do naszego konsorcjum powiat częstochowski.

Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:
ZA-15
PRZECIW- O
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

p. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania
1 Jerzy Palka 3łos Za
2 Władysław Jaworski iłos Za
3 Eugeniusz Giermala ks Za
4 Jerzy Karolczyk - Za

5 Hieronim Włodarski - k Za
6 EdytaTyjas ilsZa
7 Andrzej Oduliński ilos Za
8 Krzysztof Gęsikowski iłos Za
9 Marcin Nowak iłos Za
10 Marian Jamrozik iłos Za
11 Józef Stacherczak Głos Za
12 Małgorzata Rzepka itos Za
13 Ryszard Niepsuj iłos Za
14 Jacek Foltyn Głos Za
15 Kazimierz Błoch 3łos Za



Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XVII/1 3 O/2020 w sprawie współdziałania
Gminy Lelów z Gminami: Moszczenica, Będków, Ujazd, Czaruocin oraz Powiatami:
Piotrkowskim i Ostrowskim (woj. wielkopolskie) została przyjęta.

6) Druk nr XVII/131/2020 w sprawie podziału środków na dofinansowanie doskonalenia
zawodowego nauczycieli w roku 2020 oraz ustalenia planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkotach i placówkach,
prowadzonych przez Gminę Lelów, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat
pobieranych przez podmioty, o których mowa w art. 70a ust. 3a pkt 1 i 2 ustawy z dnia 26
stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz form i specjalności ksztalcenia, na które
dofinansowanie jest przyznawane w roku 2020.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt omawiany był na posiedzeniu
Komisji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni głosowali:
ZA-15
PRZECIW- O
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

Lp. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Głos Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk ilos Za

5 Hieronim Włodarski iłos Za

6 Edyta Tyjas Głos Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski ilos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik 3los Za

H Józef Stacherczak iłos Za

12 Małgorzata Rzepka iłos Za

13 Ryszard Niepsuj los Za

14 Jacek Fohyn Glos Za

15 Kazimierz Błoch Głos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XVII/131/2020 w sprawie podziału środków
na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w roku 2020 oraz ustalenia planu



dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach I
placówkach, prowadzonych przez Gminę Lelów, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat
pobieranych przez podmioty, o których mowa w art. 70a ust. 3a pkt 1 I 2 ustawy z dnia 26
stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz form i specjalności kształcenia, na które
dofinansowanie jest przyznawane w roku 2020 została przyjęta.

7) Druk nr XVII/132/2020 w sprawie przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt omawiany był na posiedzeniu
Komisji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:
ZA-15
PRZECIW - O
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

Li Imię I nazwisko radnego Wynik Głosowania
1 Jerzy Palka Głos Za
2 Władysław Jaworski Glos Za
3 Eugeniusz Giermala Głos Za
4 Jerzy Karolczyk Głos Za
5 Hieronim Włodarski 3Ios Za
6 Edyta Tyj as Głos Za
7 Andrzej Oduliński 3łos Za
8 Krzysztof Gęsikowski ]łos Za
9 Marcin Nowak iłos Za
10 Marian Jamrozik Głos Za
H Józef Stacherczak Głos Za
12 Małgorzata Rzepka 3łos Za
13 Ryszard Niepsuj Głos Za
14 Jacek Foltyn 5łos Za
15 Kazimierz Błoch Głos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XVII/1 3 2/2020 w sprawie przeznaczenia do
dzierżawy nieruchomości została przyjęta.



Wolne wnioski

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytaui i wolnych wniosków.

Radny Nowak Marcin — zwrócił uwagę, że statuetka dla Zespołu Ziemi Lelowskiej to ogromny
sukces i zasugerował nagrodzenie zespołu w imieniu Rady Gminy.

Radny z Podlesie Jamrozik Marian — zapytał, w związku z piecami do centralnego, czy jest
dofmansowanie na piec na palet czy jest jakieś wsparcie.

Przewodniczący — jeżeli jest taka potrzeba to poprosimy pracownika.

Radny Karolczyk Jerzy dodał, iż prosił o to na Komisji, gdyż społeczeństwo jest głęboko
zainteresowane.

Radny Nowak Marcin - zapytał czy fotowoltaika będzie na budynku remizy Osp w Nakle.

Wójt wyjaśnił, że to są dwie różne tematy i należy je rozdzielić.

Pracownik Dziura Radosław wyj aśnił jak wygiąda temat dofinansowania przez Gminę zakupu
pieców.

Wójt dodał, że regulamin jest do zapoznania na BlP.

W kwestii montażu fotowoltaiki na budynku Osp Nakło, wcześniej czytana była lista obiektów.

Radny Jamrozik Marian zapytał czy jeśli ktoś ma instalację na eko-groszek i chce przejść na
pelet czy musi być klasa V.

Wójt odpowiedział, że musi być klasa V jeśli chodzi o piec bo taki jest wymóg.

Dziura R. dodał, że jest to wymóg ogólnopolski.

Dziura R. zwrócił uwagę, że Gmina zainstalowała czujnik jakości powietrza, można na bieżąco
śledzić jakość powietrza na stronie internetowej.

Przewodnicz zapytał czy mamy dojść do sytuacji, gdzie wszystkie budynki użyteczności
publicznej będą miały fotowoltaikę?

Wójt odpowiedział, że życzyłby sobie i mieszkańcom, aby to założenie zrealizowane.

Dziura R. dodał, że zakwalifikowane obiekty służą mieszkańcom i wpływają na koszty dla
mieszkańców, dzięki temu, że będzie fotowołtaika na hydroforni nie wzrosną ceny.

Przystąpiono do kolejnego punktu obrad.

Udzielenie głosu lub przyjęcie pisemnego wystąpienia osoby niebędącej radnym.

Sołtys z Nakła Kręgiel Maria —wyjaśniła, że to Pan Przewodniczący obiecała fotowoltaikę na
zebraniu strażackim.

Przewodniczący wyjaśnił, że jednak muszą te budynki poczekać do następnego rozdania.



Sołtys z Mełchowa Sieradzka Jolanta zwróciła uwagę, że mieszkańcy skarżą się odnośnie
bezpańskich psów.

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone na obecnej
i poprzednich sesjach.

Wójt odpowiedział w sprawie:

- w sprawie szkoły i przedszkola w Nakle. Jesteśmy po pisenmej korespondencji z kuratorium.
Jesteśmy w tym momencie na etapie likwidacji szkoły, nie mamy dokumentów z kuratorium.
Podejmowanie na tym etapie jakichkolwiek kroków odnośnie przedszkola jest wyjściem przed
szereg. Nie skończyliśmy jednego procesu. Aby to miało sens liczę na pomoc i zaangażowanie.
Ideą jest stworzenie nowej jednostki, jaką jest przedszkole w Nakle.

- w sprawie budynku za Posterunkiem, został on przejęty od Skarbu Państwa i wystąpiliśmy do
Starostwa o wydanie zezwolenia na rozbiórkę tego obiektu. Otrzymaliśmy stosowne zgody. Za
kilka dni będziemy go rozbierać i zniknie z horyzontu.

- w sprawie mostu most na DK 46 - proszę o pisemną interpelacje w tej sprawie, jeśli chodzi o
ciąg pieszy, wyślemy do GDDKiA w Katowicach.

- w sprawie ulicy Źródlanej i Spacerowe: jeżeli budżet naszej Gminy pozwoli na te inwestycje
to będziemy je realizować. Ulica Źródlana jest wpisana na listę dróg zniszczonych po powodzi
i zobaczymy jak sprawa będzie się przedstawiać po weryfikacji. Oświetlenie na razie nie.

- droga scaleniowa w Białej Wielkiej - duży ruch poszedł tą drogą, a ona nie jest do tego
przystosowana. Trzeba będzie na wiosną ją naprawiać.

- w sprawie znaków na drogach, to postawieni znaku wiąże się z organizacja ruchu na drodze,
to są tematy uzgadniane ze Starostwem.

- w sprawie lustra jadąc z Góry Brzozowej - wyślemy pracowników.

- w sprawie studzienki koło Marketu, też na bieżąco.

- w sprawie suchych drzew — pracownik się tym zajmie, jeżeli to będzie w naszych działkach
to nie będzie problemu.

- w sprawie bezpańskich psów — jest odpowiedni Program, są na tego typu działania
przeznaczone środki.

Wójt - wracając do tematu sukcesu Zespołu Ziemi Lelowskiej złożył podziękowania dla Radnej
Powiatowej za złożenie wniosku o nagrodzenie Ziemi Lelowskiej. Poinformował, że spotkanie
po wręczeniu statuetki się odbyło, członkowie zostali uhonorowani. Przypomniał, że Gmina
zabezpiecza środki na funkcjonowanie Zespołu.

Radny Karolczyk J. - zapytał raz jeszcze w sprawie interpelacji odnośnie lustra koło DPS-u
oraz odnośnie dawnej szkoły w Drochlinie.

Wójt odpowiedział, że w sprawie szkoły w Drochłinie jest złożony wniosek w Ministerstwie
i czekamy na rozstrzygnięcie konkursu. Jeżeli otrzymamy dofinansowanie w wysokości 300
tyś. zł, to do końca roku zamkniemy przedsięwzięcie. Dodał, że jeżeli mowa o tej szkole to jest



jeszcze złożony wniosek dotyczący świetlicy dla młodzieży. I w tym przypadku wkładem
własnym są pomieszczenia. Odnośnie lustra poprosił o złożenie interpelacji na piśmie, która
zostanie dalej przesłana do Zarządcy drogi.

Wójt następnie odczytał informację od pracownika, odnośnie nieczystości ciekłych
odprowadzanych z nieruchomości.

Po zakończeniu dyskusji, przystąpiono do kolejnego punktu obrad.

Zamknięcie XVII zwyczajnej sesji rady gminy.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie.

Po wypełnieniu porządku obrad zakończył obrady wypowiadając formułę: „Zamykam XVII
zwyczajną sesję Rady Gminy Lelów VIII kadencji.

Zakończenie sesji godzina: 12:12

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant Aneta Zasuń

Przewodnie ą ę7\Gmin Lelów

Wia Ja5\orski




